
Czterdziesta  druga sesja Rady Miejskiej 
06 maja 2010 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XLII/ 2010 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
06 maja 2010 roku 

 
 

Miejsce obrad - Sala Konferencyjna w Hali widowisko-sportowej w Trzcińsku-Zdroju. 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1306 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1511

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 11 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Marcina Czeska 
2. Wiesław Pieróg 
3. Ryszard Myka 
4. Antoni Śliwński 

         
 
Co stanowi – 73,33% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XLII sesji otworzył Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej pan Andrzej Górzyński, 
który przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych 
na sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 11 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad?  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o trzy projekty 
uchwał, które były omawiane w dniu wczorajszym: 



1. w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w sprawie budowy na obszarze Gminy Trzcińsko-
Zdrój farmy wiatrowej.( druk XLII/436/2010) 

2.w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz 
zobowiązania do realizacji zadania. (druk XLII/440/2010) 

3. w sprawie ogłoszenia konkursu na najestetyczniejszą zagrodę wiejską, najczystszą wieś i  
zabudowę jednorodzinną w gminie Trzcińsko-Zdrój. (druk XLII/441/2010) 

4. w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze (druk XLII/442/2010) 
 

Radny pan  Kazimierz Sandulak-  pośpiech nie jest wskazany przy podejmowaniu listu intencyjnego 
wiem, że on jeszcze niczego nie przesądza ale ja osobiście będę głosował przeciw. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie w sprawie 
podpisania Listu Intencyjnego w sprawie budowy na obszarze Gminy Trzcińsko-Zdrój farmy 
wiatrowej.( druk XLII/436/2010) 
 
-za - 6- głosów 
- przeciw - 2- osoby 
- wstrzymały się – 2 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania. (druk XLII/440/2010). 
 
-za- 10- głosów 
- przeciw- 0- osób 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na najestetyczniejszą 
zagrodę wiejską, najczystszą wieś i zabudowę jednorodzinną w gminie Trzcińsko-Zdrój. (druk 
XLII/441/2010) 
 
-za- 8- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
- nie głosowała – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze 
(druk XLII/442/2010) 

 
-za- 8- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
- nie głosowała – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad. Odczytał 
porządek obrad, kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach? 
 
-za- 8- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
- nie głosowała – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Proponowany porządek obrad XLII sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w sprawie budowy na obszarze Gminy Trzcińsko-
Zdrój farmy wiatrowej.( druk XLII/436/2010) 

2.w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej 
Polskiej. (druk XLII/437/2010) 

3. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej  (druk 
XLII/438/2010) 

4. w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika  nr 7 i 8 
do uchwały Nr XXXVII/390/09 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r.   (druk 
XLII/439/2010) 

5.w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz 
zobowiązania do realizacji zadania. (druk XLII/440/2010) 

6. w sprawie ogłoszenia konkursu na najestetyczniejszą zagrodę wiejską, najczystszą wieś i  
zabudowę jednorodzinną w gminie Trzcińsko-Zdrój. (druk XLII/441/2010) 

7. w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze (druk XLII/442/2010) 
 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 
zapoznali i proponuję przyjąć protokół z sesji XL i XLI bez odczytywania. 
 
- za- 11- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XL i XLI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
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Radna pani  Teresa Noga - na czym polegały ustalenia w sprawie liczebności klas? 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- jest to zarządzenie w porozumieniu z dyrektorami szkół powyżej 30 
dzieci dzielimy klasy. 
 
Radna pani  Alicja Kałużniak- kto jest w komisji urbanistycznej? 
 
Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- jest tam zastępca Burmistrza ja oraz dwóch panów z Izby 
Architektów. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- wczoraj przyszło zaproszenie do biura rady w sprawie uczestnictwa w 
pielgrzymce samorządowców. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- jak długo będzie pan utrudniał mi dostęp do informacji, nie 
napisałem w swoim piśmie Skarbnik odpowiedział mi, ze zgodnie z ustawą, a chodzi mi o wydatki na 
wyjazdy Burmistrza telefony komórkowe w zeszłym roku ja to otrzymałem a w tym roku nie 
otrzymałem odpowiedzi. Zwróciłem się do zastępcy, jednak musze napisać na piśmie żeby otrzymać 
odpowiedz. Ja to zrobiłem, a nie powinno być żadnego problemu z dostępem do informacji. Ja 
odpowiadam o tym również za pośrednictwem gazety. Istnieje komisja mieszkaniowa kto powołał ją 
jaki jest jej skład i czym ona się zajmuje. Kolejna sprawa to co dalej z kontrowersyjna działką obok 
Polskiej Chaty która obecnie została przeznaczona na sprzedaż czy zainteresowane osoby zgłosiły się i 
kiedy się to rozpocznie. Kolejna sprawa w charakterze propozycji kieruję na sesji chociaż jestem 
codziennie w Ratuszu to nie mogę rozmawiać na uwagi dotyczące naszej Gminy z pracownikami, jeśli 
chodzi o budżet Gminy to nie zagwarantowaliśmy żadnych środków na remont murów, ale 
otrzymałem gwarancje od pana księgowego, że będzie to robione i polecam Czatownię prostokątną. 
Gdzie podziało się gniazdo Bocianie z wierzy bocianiej zostało ono zdjęte podczas remontu. Teraz go 
nie ma. Zamontowano tam również kierunkowskaz wiatru, jest to samowolka. Kolejna sprawa to 
chodzi o dokonanie przycinki czy też wycinki w parki Mickiewicza. Jaka to ochrona środowiska. 
Podobnie jest z bezimienna rzeczką, która prowadzi aż do Górczyna. Kolejna sprawa to zarząd dróg 
powiatowych remontował drogę Trzcińsko - Babin i teraz już trzy razy poprawiali a znowu jest to 
samo jest to droga powiatowa a większość obowiązków nie jest realizowana. Warto do tego powrócić. 
Rozmawiałem z Burmistrzem o badaniu wody jeziora miejskiego przydało by się przeprowadzić 
kompleksowe badania bo ryby z jeziora Trzcińskiego są bardziej smaczne niż z jeziora 
Strzeszowskiego może można by się kąpać, bo w Trzcińsku była kiedyś plaża. 
 
Radna pani  Alicja Kałużniak-  miała być robiona ekspertyza borowin czy już coś wiemy w tej 
sprawie? 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- nie wiem o co chodzi, ze Burmistrz sobie urządza kpiny do 
mnie pytania dotarły 20 kwietnia i wczoraj podpisałem odpowiedź.  
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Radny pan Kazimierz Sandulak- zwracałem się z prośbą 23 kwietnia, ale chodzi o sam tryb bo w 
zeszłym roku otrzymałem to od księgowego po wielu rozmowach.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  na wszystkie pytania otrzyma się odpowiedz na piśmie. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu V.1. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w 
sprawie budowy na obszarze Gminy Trzcińsko-Zdrój farmy wiatrowej. (druk 
XLII/436/2010) 

 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która dotyczy podpisania listu intencyjnego, list 
intencyjny jest taką formą, która upoważni Burmistrza by rozpoczął konsultacje z mieszkańcami z tego 
terenu. Dlatego jest obecnie przedstawiciel firmy która ma tam postawić ta farmę wiatrową. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- jest to ważna sprawa i nie powinniśmy tego dzisiaj podejmować 
bo nie było tu dyskusji na komisji. Bo po to są komisje, byśmy wypracowali jakieś stanowisko. 
 
Przedstawiciel firmy pan Andrzej Dobersztajn- jestem przedstawicielem firmy, która chce budować 
elektrownię wiatrowa na terenie miejscowości Strzeszów, list intencyjny nie jest żadna decyzją na tak 
czy na nie jest to tylko wyrażenie woli że chcemy na ten temat rozmawiać. Elektrownia wiatrowa jest 
bardzo skomplikowana wymaga uzgodnień. By można było się ubiegać o to należy uzyskać 
dokumentu zwiane z krajobrazem i innych rzeczy. Bylibyśmy bardzo zadowoleni by to można było 
rozpocząć. Powiem to, że punkty, które należy zapewnić to jest bardzo wiele. Są to zadania 
czasochłonne i są to robione w całości na koszt inwestora a po nakładach pracy może okazać, się, że to 
powstać nie może i wszystkie uzgodnienia są nieważne. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLII/436/2010 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V.2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. (druk 
XLII/437/2010) 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w związku z  wyborami na prezydenta mamy na terenie naszego 
miasta Dom Pomocy Społecznej i musimy tam utworzyć obwód głosowania. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- prawnie jest to obligatoryjne że, nie ma możliwości nie powołania 
tego okręgu jest on zamknięty i nie zdaje egzaminu. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLII/437/2010 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 
 
Do punktu V.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia i zasad poboru opłaty targowej  (druk XLII/438/2010) 
 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to zmiana w związku ze zmianą inkasentów. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLII/438/2010 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-

Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika  nr 7 i 8 do uchwały Nr XXXVII/390/09 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r.   (druk 
XLII/439/2010) 

 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która dotyczy zmian w budżecie Gminy na rok 
2010. 
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Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- zmiany w budżecie nastąpiły głównie po wykonaniu 
przetargów na zadania inwestycyjne i mamy tu oszczędności i musimy dokonać zmian w uchwale 
budżetowej. Również doszły nam wydatki na ZEAO, i to nie było planowane w budżecie na 2010r. i 
zwiększenie budżetu ekonomicznego oświaty jest to kwota 18 tys. zł. zwiększamy dochody budżetu 
Gminy z tytułu dotacji rozwojowych na zadania inwestycyjne budowa boisk w Góralicach. 
Zmniejszamy dochody budżetu, co związane jest ze zmniejszonymi dotacji rozwojowymi. Budowa 
nowych placów zabaw będzie realizowana w roku 2011.Zmiany w załącznikach mają państwo również 
przedstawione. Nie dokonywaliśmy zmian w latach 2011 czy 2012. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji, co do projektu uchwały ale obecnie przedstawiona jest ta uchwała zmieniona. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLII/439/2010 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 
 
O godzinie 1419- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1431-  obrady zostały wznowione. Stan radnych na Sali 10 osób, brak 

radnego pan  Zbigniewa Wiśniewskiego. 
 
Do punktu V.5. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy 

do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji 
zadania. (druk XLII/440/2010) 

 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która dotyczy upoważnienia Burmistrza do 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości obok Strzelnicy są tam działki agencyjne i chcemy tam 
tworzyć rezerwat przyrody. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
 

 7



Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLII/440/2010 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V.6. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na 

najestetyczniejszą zagrodę wiejską, najczystszą wieś i  zabudowę jednorodzinną w 
gminie Trzcińsko-Zdrój. (druk XLII/441/2010) 

 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jak co roku jest to uchwałą by można przeprowadzić ten 
konkurs by nasze wsie były ładniejsze. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są  pytania? 
 
Radny pan Marek Rutka- jest to uchwała, która budziła wiele kontrowersji dla samej komisji i 
wypadało by ten regulamin poprawić i Rada może by wycofała tą uchwałę byśmy na komisji to 
jeszcze raz porozmawiali bo chciałbym by dołączyć do tego budynki wielorodzinne. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  nie ma tu blokowiska ani budynków z Trzcińska. 
 
Radny pan Marek Rutka-  dożynki są we wrześniu i mamy czas o tym jeszcze podyskutować. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dzisiaj będziemy zastanawiać się czy bokowiska chodzi o całą 
infrastrukturę chodzi np. wioski. Czy też budynki dwu rodzinne. Zgłaszam wniosek o wycofanie tej 
uchwały. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- chodzi o ogródki przy blokach nie są one przy wszystkich 
blokach. 
 
Radny pan  Edward Iwański-  czy domki letniskowe mogą być brane pod uwagę. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 1– głos 
- przeciw- 7- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała nie została podjęta. 
 
/ Projekt uchwały Nr XLII/441/2010 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V.7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za usługi 

opiekuńcze (druk XLII/442/2010) 
 
Pani Maria Woźniak kierownik OPS- proponuje przyjąć stawkę 20 zł za odpłatności opiekunek, 
ostatnia podwyżka byłą 12 lat temu. Odpłatność jest uwarunkowana według kryterium, do tej pory 
dopłacali 70 groszy do każdej godziny pracy opiekunki a teraz było by to 1,40zł. pomogło by to 
również przy zatrudnieniu dodatkowej osoby. Społeczeństwo nasze się starzeje nie stać nas na 
utrzymywanie opiekunek. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- będzie można w przyszłości zatrudnić dodatkową osobę do 
opieki., a resztę kosztów pokrywa budżet Gminy. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ile godzin jest opiekunka? 
 
Pani Maria Woźniak kierownik OPS- w zależności od potrzeby jedna opiekunka może być u 5 osób 
przez jeden dzień. To klient mówi ile chce godzin. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  czy stać będzie osobę na to by ktoś przychodził? 
 
Pani Maria Woźniak kierownik OPS-  taka osoba płaci 1.40zł i takich godzin dziennie może mieć 3 
godziny. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska-  ile płaci średnio osoba. 
 
Pani Maria Woźniak kierownik OPS- nie ma osoby która by miała opiekunki codziennie po         
4 godziny dziennie. Większa część osób otrzymuje jeszcze dodatkowe świadczenia. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLII/441/2010 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji zostały udzielone 
na piśmie, otrzymali to tez wszyscy radni. 
 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  chciałem poinformować że byliśmy na Placu Zwycięstwa w 
Warszawie podczas mszy za poległych w Smoleńsku i zostały złożone dwa znicze, oraz wieniec 
kwiatów. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  do Burmistrza wpłynęło pismo wsi Babin i podpisane jest przez 
30 mieszkańców z prośba o utworzenie sołectwa i rozpoczniemy procedurę przeprowadzenia 
konsultacji. Chciałem również poinformować o pewnej sprawie która nie była planowana. Będzie 
potrzeba na to zgody rady nie ukrywam, że z tym będą się wiązały środki finansowe będą one 
mniejsze w tym roku a w przyszłym będą większe. Obecnie robimy kanalizację odcinka drogi na ul. 
Chojnickiej i Burmistrz chce by zrobić tam również sieć wodociągową. Teraz ona jest w stanie że 
trzeba by ja zmodernizować. Jest propozycja by pociągnąć tam wodę z sieci miejskiej, co pozwoliłby 
na zlikwidowanie tego ujęcia i zmniejszenia kosztów. Opracowujemy unowocześnienie wodociągów i 
to by wystarczało. Chcielibyśmy wykorzystać to ze będzie budowana siec kanalizacyjna. Co by 
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pozwoliło by również na uzbrojenie działek wzdłuż tej ulicy i by one zdrożały. Oprócz tego byśmy ten 
teren przeznaczyli na budownictwo jednorodzinne. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- w związku z tym że protokół komisji rewizyjnej nie podano pod 
głosowanie to wnoszę o unieważnienie kontroli wydatków na sołectwa. Zgodnie ze Statutem Gminy. 
Mogę jeszcze dodać, ze wnioski pokontrolne są nieadekwatne do tego co skontrolowano. Drugi 
wniosek w sprawie udzielenia absolutorium w punkcie drugim zawiera nie prawdę, gdyż w okresie 
wymienionym nie była przeprowadzona kontrola, a wiec wprowadzono w błąd RIO i składam 
wniosek o odwołanie pana Kwiatkowskiego z przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
O godzinie 1501- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1508-  obrady zostały wznowione. Stan radnych po przerwie 9 osób brak 
radnego Edwarda Iwańskiego. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem pierwszego wniosku Radnego Sandulak czyli 
unieważnieniem kontroli komisji rewizyjnej? 
 
- za- 2- osoby 
- wstrzymały się – 3- osoby 
- przeciw- 4- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty. Kto jest za drugim wnioskiem 
radnego Sandulak czyli za odwołaniem Radnego Kwiatkowskiego z funkcji przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
 
- za- 2- osoby 
- wstrzymały się – 3- osoby 
- przeciw- 4- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
O godzinie 1511 – Przewodniczący obrad zamknął XLII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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